
Fra: Astrid N Sylta 
Sendt: torsdag 4. oktober 2018 10:15 
Til: 'Gro Hylleseth' 
Emne: SV: Søknad om godkjenning av Vardane Familiebarnehage 
 
Hei Gro! 
 
Har nett drøfta søknaden din med Kristin Moe, kommunalsjef oppvekst. Vidare saksgang må drøftast 
med rådmannen. Kanskje søknaden skal politisk behandlast? 
Du skal få høyre frå meg når saka har vore drøfta med rådmannen. 
 
Helsing Astrid N Sylta 
 
 
 

Fra: Gro Hylleseth [mailto:gr-h@online.no]  

Sendt: tirsdag 21. august 2018 22:13 
Til: Postmottak Lindås 

Kopi: Astrid N Sylta 

Emne: Søknad om godkjenning av Vardane Familiebarnehage 

 
  

Hei, 

  

vedlagt søknad om godkjenning av Vardane Familiebarnehage. 

  

mvh 

Gro Hylleseth 
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